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Írásbeli választ igénylő kérdés
Kövér László,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. evr
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
benyújtani

Bártfai-Mager Andreához, a nemzeti vagyon kezeléséért
felelős tárca nélküli miniszterhez

,,Hány stadiont és sportlétesítményt építettek az elmúlt években? (5)"

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter asszony!

Az elmúlt években számos stadiont és sportlétesítményt építtetett a kormány országszerte.
Több esetben kérdéses, hogy ezt mekkora állami forrásból valósították meg, és mennyire
fenntarthatóak ezek a létesítmények.

Kérdezem ezért Miniszter asszonyt:

1. Részesült-e már az állami stadionfejlesztési programban a Budapest Honvéd FC
stadionja, a Bozsik Stadion?

2. Amennyiben eddig nem részesült, mi ennek az oka? Mikor tervezi a kormányzat a
Bozsik Stadion felújítását, és mekkora keretösszeget szánnak erre?

Budapest, 2018. augusztus 03. 
Demeter Márta
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